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ZÁPIS Č. 6-N/ 2021 (349) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE 9. LISTOPADU 2021 

OD 9:00 HODIN – MICROSOFT TEAMS 
 

 
 
 
Přítomni:  viz prezenční listina (celkem 22 senátorů) 
 
Omluveni:  Beneš/FAST, Skřek/FAST, Janík/FEKT, Jaroš/FIT, Opravil/FCH  
 
Hosté: rektor Štěpánek, kvestor Janíček, kancléř Gregorek,  

prorektorka Režňáková, prorektoři Doupovec, Grmela,  
Ing. Herrmannová 

 
Stálí hosté:  Slezáček/CESA, Bradáč/ÚSI (omluven) 
 
Omluveni: prorektoři Hruška a Hirš 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ: 
 

1. Zahájení zasedání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení zápisů ze zasedání AS VUT č. 4-N/2021 ze dne 12. 10. 2021  

a č. 5/2021 ze dne 26. 10. 2021 
4. Informace vedení VUT 
5. Informace z Rady vysokých škol 
6. Informace SK AS VUT 
7. Ekonomické záležitosti  

▪ Konsolidovaný rozpočet a Střednědobý výhled VUT 
▪ Majetkoprávní záležitosti – Zřízení služebnosti v k.ú. Královo Pole a Vstup VUT do 

Brno Space Cluster, z. s.  
▪ Vyúčtování svobodných předmětů za r. 2020/2021 

8. Plán realizace Strategického záměru VUT pro rok 2022 
9. Plán realizace SZ ÚSI VUT pro rok 2021 a Strategický záměr ÚSI VUT na období od roku 

2021+ 
10. Legislativní záležitosti  

▪ Nové znění Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty – staženo z programu jednání 
▪ Další legislativní záležitosti 

11. Projednání členů Etické komise VUT 
12. Pedagogické záležitosti 

▪ Směrnice ÚSI pro přijímací řízení: 
✓ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v NMSP „Realitní 

inženýrství, expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických 
systémů“ na ÚSI VUT  

✓ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v DSP „Soudní inženýrství“ 
na ÚSI VUT 

13. Záležitosti komise pro tvůrčí činnost AS VUT 
14. Různé  

▪ Schválení zástupce AS VUT do komise pro výběrové řízení na ÚSI  
▪ Zpráva o hodnocení výuky v MSP na ÚSI v letním semestru akad. roku 2020-2021 
▪ Termíny zasedání AS VUT v I. pololetí r. 2022 
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1. ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 
 
Vzhledem k velmi špatné epidemiologické situaci v oblasti pandemie Covid-19 v ČR a na 
základě posouzení situace týkající se onemocnění několika členů AS VUT a několika dalších 
omluv z důvodů účasti na konferencích, bylo původně plánované prezenční jednání AS VUT 
změněno na distanční zasedání (viz článek 13a Jednacího řádu AS VUT).  

Jednání AS VUT zahájil a řídil předseda AS VUT doc. Hanáček, který úvodem přivítal 
účastníky dnešního zasedání AS, zejména hosty rektora Štěpánka, kvestora Janíčka, 
prorektorku Režňákovou, prorektory Doupovce a Grmelu, kancléře Gregorka, Ing. 
Herrmannovou a přítomné členy AS VUT, a dále omluvil prorektory Hrušku a Hirše.  

Následně RNDr. Popela sdělil, že do funkce skrutátora z důvodu elektronického hlasování 
navrhuje opět schválit doc. Steinbauera a členové AS VUT dále hlasovali o schválení níže 
uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 1: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.    
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 
 

Předseda AS Hanáček podal návrh na schválení programu dnešního zasedání AS VUT, 
změna se týkala bodu 3, kde bylo doplněno schválení i zápisu z AS VUT č. 5, dále byl doplněn 
bod 9, týkající se strategických dokumentů ÚSI. V bodě 10. Legislativní záležitosti byl 
z projednávání stažen návrh Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty. Dále byl doplněn bod 
12. Směrnice pro přijímací řízení na ÚSI a bod 14. byl aktualizován o včera zaslané žádosti 
k projednání AS VUT.  Výše uvedený program byl v tomto znění schválen.  

 
Návrh usnesení AS č. 2: 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s těmito změnami:  
- Bod 3. doplněn o schválení zápisu z jednání AS VUT č. 5/2021 ze dne 26. 10. 2021 
- Doplněn nový bod 9. Plán realizace SZ ÚSI VUT pro rok 2021 a Strategický záměr ÚSI 
  VUT na období od roku 2021+ 
- Bod 10 (původně bod 9) Legislativní záležitosti: Stažen z programu jednání AS VUT  
  návrh Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty 
- Bod 12 (původně 11) Pedagogické záležitosti – Doplněn návrh směrnic ÚSI pro přijímací 
  řízení: 

✓ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v NMSP „Realitní 
inženýrství, expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických 
a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT  

✓ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v DSP „Soudní 
inženýrství“ na ÚSI VUT 

Bod 14 (původně 13) Různé – byl aktualizován o zaslané žádosti k projednání AS VUT.  
Hlasování: pro – 22 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

3. SCHVÁLENÍ ZÁPISŮ ZE ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 4-N/2021 ZE DNE 12. 10. 2021  
    A Č. 5-N/2021 ZE DNE 26. 10. 2021 
 
Zápis z jednání AS VUT č. 4-N/2021 ze dne 12. 10. 2021 byl rozeslán členům AS VUT ke 
korekci e-mailem dne 2. 11. 2021 s tím, že zápis bude doplněn o informace předsedkyně SK 
AS VUT Ing. Kruljacové (doplnění zaslala 8. 11. 2021) a Ing. arch. Galeové (podrobnější 
informace o činnosti komise RVŠ pro umělecké VŠ budou uvedeny až v zápise z dnešního 
zasedání AS VUT). Dvě drobné formální připomínky zaslal do Zápisu z jednání AS VUT 
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č. 5/2021 ze dne 26. 10. 2021 předseda PK AS VUT doc. Steinbauer e-mailem dne 5. 11. 2021 
(bezprostředně rozeslány všem členům AS VUT). Tajemnice AS VUT J. Cardová oba výše 
uvedené zápisy upravila do konečné verze a rozeslala je všem členům AS VUT e-mailem dne 
8. 11. 2021.  

Doc. Hanáček na dnešním zasedání vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k zápisům nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky k zápisům nebyly vzneseny, bylo přistoupeno 
k hlasování o schválení níže uvedených dvou usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 3: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 4-N/2021 ze dne 12. 10. 2021 
– verzi ze dne 8. 11. 2021. 
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 4: 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 5-N/2021 ze dne 26. 10. 2021 
– verzi ze dne 8. 11. 2021.  
Hlasování: pro – 21 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 

 

4. INFORMACE VEDENÍ VUT 
 

➢ Rektor Štěpánek 

▪ EULIST: Byly doručeny pozvánky na dvě jednání rektor/prezident boardu. První jednání se 
bude konat on-line formou dne 26. 11. od 11 do 14 hod. Druhé je plánováno v únoru 2022 
(21. 2.–22. 2. 2022) v Hannoveru. Rektor určí zástupce na jednání 26. 11. 2021, 
předpokládá, že to bude nový rektor VUT. Pozvánky obsahují program 
jednání a představení hlavního manažera EULIST – Peter van der Hijden. Případné 
požadavky na F/S, které vyplynou z přípravy podání přihlášky Evropských univerzit 
sdružením EULIST, budou zaslány na F/S. 

▪ Valná hromada JIC se bude konat dne 6. 12. 2021, zúčastní se zástupce VUT.  
▪ CENA SIEMENS: V letošním 24. ročníku Ceny Wernera von Siemense je připraveno 8 

kategorií s celkovou finanční dotací ve výši 900 000 Kč.  
Kategorie soutěže: 1. Nejvýznamnější výsledek základního výzkumu 
(jednotlivec/tým); 2. Nejlepší diplomová práce; 3.  Nejlepší disertační práce; 4. 
Nejlepší pedagogický pracovník; 5. Zvláštní ocenění za překonání překážek při 
studiu; 6. Zvláštní cena Ocenění za vynikající kvalitu ženské vědecké práce;  7. 
Nejlepší absolventská (diplomová/disertační) práce – Průmysl 4.0; 8. Nejlepší 
absolventská (diplomová/disertační) práce – Chytrá infrastruktura a energetika.  
Vítěze určí nezávislé odborné poroty složené z celkem 60 zástupců vysokých škol, 
Akademie věd ČR a dalších vědeckých pracovišť. Přihlášky pro studenty, vědce 
a pedagogy technických a přírodovědných oborů mohou být podávány do 30. 11. 
2021. Veškeré informace, přihlášky a detailní znění pravidel lze nalézt na webu  Cena 
Siemens. Slavnostní vyhlášení je plánováno na 3. 3. 2022 v Betlémské kapli v Praze. 
V případě přetrvávajících omezení organizátoři zajistí jinou formu oznámení výsledků. 

▪ Rektor požádal kvestora, aby svolal pracovní skupinu týkající se dalšího postupu ve věci 
VTP Brno, a. s. – debata o prodeji pozemků. V této věci bude rektor jednat se členy AS 
VUT. 

▪ Zpráva o Covidu: Na KaM se začínají objevovat studenti nemocní a v karanténě. Bude 
proto třeba začít tuto situaci intenzivně řešit, případně uvažovat o tom, zda by všechny 
formy výuky měly probíhat prezenční formou, anebo znovu zavést formu distanční. 

▪ Získaná ocenění na MSV Brno 2021: Včera, tj. 8. 11 2021, se rektor zúčastnil slavnostního 
předání zlatých medailí udělených v rámci Mezinárodního strojírenského veletrhu v Brně 
2021, které se konalo v hotelu Internacionál, VUT získalo dvě zlaté medaile. Jednu zlatou 
medaili získala nová technologie pro dočišťování vody pomocí kavitace a nízkoteplotního 

http://www.cenasiemens.cz/
http://www.cenasiemens.cz/
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plazmatu. Zařízení CaviPlasma umí z vody odstranit zbytky chemikálií a hubí i patogenní 
mikroorganismy. Vynález z FSI VUT má potenciál zvládnout velké objemy vody a najít 
využití v průmyslu, uspěl v kategorii zpracovatelské technologie. Druhou zlatou medaili pro 
nejlepší exponát získala také multifunkční hrotová bruska, na níž spolupracovalo VUT a do 
soutěže ho přihlásila partnerská firma Slovácké strojírny. 

 
➢ Prorektorka Režňáková 

▪ V rámci příprav hodnocení akademických pracovníků a pracovníků VaV za rok 2021 
mohou fakulty/VŠ ústavy upravit vzorec výpočtu bodového hodnocení použitých kritérií, tj. 
využít tzv. alternativní způsob výpočtu, který umožní zohlednit kvalitu výstupů (např. 
kvartily publikací). Požadavek na úpravu je potřebné zaslat do 25. 11. 2021 na OAZ. 
Informace o publikacích by měly být do konce tohoto měsíce staženy pracovníky CVIS 
z WoS do CDB na základě přístupu, který jsme získali uzavřením smlouvy s InCites. 
Následně budou importovány do IS Apollo a do IS SHAP.  

▪ Ústřední knihovna provedla analýzu poplatků za publikování v tzv. otevřených časopisech 
(zlatá cesta otevření publikačních výsledků) za r. 2020, a to na základě požadavku RVVI 
(cestou CzechELib). Z analýzy vyplynulo, že v uplynulém roce bylo na poplatcích 
v časopisech OA uhrazeno 4,59 mil. Kč., přičemž bylo publikováno 131 článků, průměrná 
výše poplatku je 35 tis. Kč na článek, 45 % článků bylo podpořeno z Fondu OA, přičemž 
poplatky hrazené z Fondu OA tvořily 54 % celkových plateb (v r. 2019 stejné parametry: 
3,43 mil. Kč; 125 článků; 27,4 tis. Kč za článek; 46,4 % článků z Fondu OA; podíl nákladů 
49 %). Nejvíce v roce 2020 publikovaly touto formou FSI (39 článků), FEKT (38 článků) 
a CEITEC (28 článků).  

▪ Ústřední knihovna připravila analýzu využití elektronických informačních zdrojů (EIZ) od 
r. 2018. Analýza je připravena v souvislosti s nutností zaslat požadavek na EIZ pro období 
od r. 2023 národnímu poskytovateli, kterým je NTK. V pátek proběhne jednání Knihovní 
rady VUT, která návrh na pořízení EIZ projedná. Na EIZ jde z rozpočtu VUT kolem 20 mil. 
Kč, lze předpokládat, že ceny budou mírně růst. Proto je potřebné zvažovat pořízení zdrojů 
a také je pak efektivně využívat.  

▪ Dne 10. 11. 2021 v 12:30 hod. proběhne jednání manažerů rizik, dne 30. 11. 2021 jednání 
VIŘR (po KR).  

▪ Jednání Ediční rady VUT je plánované na 26. 11. 2021. 
 
➢ Prorektor Doupovec 

▪ Předseda Asociace strojních inženýrů (ASI) doc. Lacko zaslal rektorovi podnět zřídit ve 
foyeru Technického muzea v Brně bustu „Neznámým vědeckotechnickým pracovníkům“. 
Prorektor následně požádal o vyjádření Vědeckou radu FSI, která výše uvedený návrh 
jednomyslně odmítla. VR FSI dále přijala následující stanovisko: „I když VR FSI vítá návrhy 
na zviditelnění technických osobností, preferuje výběr konkrétní významné technické 
osobnosti (kterou by tím bylo možné podpořit), nikoliv obecné busty“. Doc. Lacko byl 
o tomto stanovisku písemně informován. 

▪ Byl vydán Metodický list č. 2/2021 „Organizace studia v doktorských studijních 
programech“ https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/metodicky-
list-c-2-2021-organizace-studia-v-doktorskych-studijnich-programech-d216593 . 

▪ Byla jmenována Dozorčí rada KaM z dosud navržených členů (M. Doupovec, L. Janíček, 
K. Rovenská, D. Janík, V. Konupčík, N. Galeová). Nominant KOR bude doplněn do DR 
KaM poté, co předseda KOR zašle nominaci. 

▪ MŠMT nabízí finanční podporu studia běloruských studentů, „jimž bylo studium na vysoké 
škole v Bělorusku znemožněno, nebo studenty obávající se za současné situace ve studiu 
v Bělorusku pokračovat“. Podrobnosti na adrese https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-
skolstvi/financovani-vysokych-skol-rok-2021. Po dohodě s vedoucí OZV zaslal prorektor 
děkanům fakult VUT. 

▪ Slavnostní zahájení veletrhu GAUDEAMUS proběhne 23. 11. 2021 v 9:00 v přednáškovém 
sále pavilonu A na výstavišti. Večerní prohlídka veletrhu určená vedoucím představitelům 

https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/metodicky-list-c-2-2021-organizace-studia-v-doktorskych-studijnich-programech-d216593
https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/metodicky-list-c-2-2021-organizace-studia-v-doktorskych-studijnich-programech-d216593
https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/financovani-vysokych-skol-rok-2021
https://www.msmt.cz/vzdelavani/vysoke-skolstvi/financovani-vysokych-skol-rok-2021
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vystavujících univerzit spojená se slavnostním vyhlášením vítězů, slavnostním rautem 
a degustací proslulých přívlastkových vín z Bzenecké oblasti, proběhne 24. 11. 2021 od 
19:00 v pavilonu „V“ výstaviště – této akce se prorektor může zúčastnit. 

▪ Prorektor jednal s děkany fakult o možnosti realizovat tzv. hybridní výuku. Děkanům 
a ředitelům VŠ ústavů byly zaslány následující informace: 
- Epidemiologická situace se zhoršuje, takže v blízké budoucnosti není vyloučen zákaz 

prezenční výuky ze strany naší vlády. Musíme být tedy připraveni operativně přepnout 
do „online režimu“, pokud nám to bude nařízeno. Snahou vedení VUT je však co 
nejdéle udržet klasickou prezenční výuku.  

- Pokud to technická situace na fakultách dovolí, tak vedení VUT doporučuje aplikovat 
„hybridní formy výuky“, které zmenší počet studentů a jejich kontaktů na fakultách. 
Příkladem takové hybridní výuky je klasická výuka s fyzickou účastí studentů, která je 
současně streamovaná (tj. část studentů je fyzicky přítomna na fakultě, část studentů 
sleduje tuto výuku prostřednictvím prostředků dálkové komunikace). Záznamy z takto 
prováděné výuky mohou být navíc (za předpokladu souhlasu vyučujícího) studentům 
zpřístupněny v e-learningu. Tento způsob hybridní výuky je možný zejména 
u přednášek (ale nemožný např. u laboratorní výuky). 

- MŠMT dosud nevydalo povolení pro opětovné zavedení distančních forem výuky bez 
fyzické přítomnosti studentů na fakultách. Vedení VUT však považuje hybridní výuku 
popsanou v předchozím bodě za prezenční výuku. 

Závěry: 
- Hybridní výuku realizovat lze, a to zejména u větších přednášek, viz vyjádření děkanů 

FSI a FIT. Prorektor to může potvrdit, protože v tomto režimu bez problémů přednáší 
od začátku semestru, podobným způsobem probíhají ostatní „velké“ přednášky na FSI. 

- K realizaci hybridní výuky je třeba technické vybavení. F/S v tomto roce dostaly 
finanční prostředky z RP „Vybudovat technické zázemí a zajistit metodickou podporu 
pro distanční formy výuky“ (celkem 1 400 tis. neinvestičních a 1 600 tis. investičních). 
Kromě toho, některé fakulty ze svých vlastních finančních prostředků investovaly do 
vybavení poslucháren pro distanční formy výuky.  

- Vedení VUT v této souvislosti doporučuje, aby F/S dále podnikaly kroky k vybavení 
učeben pro distanční formy výuky. 

- F/S vesměs nedoporučují přijímat další kroky nad rámec vládních opatření. 
 
➢ Prorektor Grmela 

▪ Jednání Vědecké rady VUT: konalo se dne 12. 11. 2021 hybridní formou. Úspěšná byla tři 
jmenovací řízení – doc. Varaus/FAST, doc. Černý/FEKT a doc. Novotný/FSI. Byla 
schválena žádost o akreditaci habilitačního a profesorského řízení FA – Architektura 
a urbanismus. 

▪ TAČR Theta 4: vyhodnoceno, VUT má 18 přijatých projektů, 9 zamítnutých projektů, 12 
projektů v zásobníku. 

▪ SKV: VUT podává 66 výsledků. Celkově – J druh výsledku 30, ostatní 36. 
▪ Igráček–2. kolo: projekty podány, formálně zkontrolovány a nyní jsou posuzovány 

externími oponenty. 
▪ Úkol pro tajemníky F/S: nejpozději do pátku 8. 12. 2021 zašlou prorektorovi výši režií pro 

projekty specifického výzkumu r. 2022 (z přímých nákladů).  
  
➢ Kvestor Janíček  

▪ Na konferenci pořádané Ministerstvem práce a sociálních věcí získalo VUT Cenu za přínos 
k rozvoji odpovědného veřejného zadávání v ČR. Cenu VUT získalo za dlouhodobý 
odpovědný přístup k veřejným zakázkám, mimo jiné za propojení inovativní metody zadávání 
veřejných zakázek „Best Value Approach“, kterou VUT několik let propaguje a implementuje ve 
svých zadávacích či výběrových řízeních s aspekty odpovědného zadávání,“ vysvětluje důvody 
ocenění vedoucí Odboru veřejných zakázek Martin Vyklický, který se s hosty konference podělil 
o příklady dobré praxe z brněnské techniky. 
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➢ Informace vedoucí OMVV Ing. Herrmannové 

▪ V pondělí 8. 11. 2021 byl zahájen Mezinárodní strojírenský veletrh. VUT zde má stánek 
o ploše 200 m2, kde se představí více než 20 exponátů, převážně z FSI.  

▪ V týdnu od 23. 11. 2021 proběhne veletrh pomaturitního a celoživotního vzdělávání 
Gaudeamus. VUT se představí na stánku o ploše 140 m2, kde jednotlivé fakulty prezentují 
studenti vybraní těmito fakultami.  

 
➢ Kancléř Gregorek 

▪ Byla vydána směrnice č. 5 /2021 týkající se jednacích řádů poradních orgánů rektora – AS 
VUT dnes bude řešit nové členy Etické komise VUT. Poděkování členům AS VUT za 
vstřícnou spolupráci.  
Směrnice č. 5/2021 – viz:  https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/-
d217309/smernice-5-2021-poradni-sbory-a-pracovni-skupiny-p211749  
Dále byl zpracován dokument týkající se vztahů mezi kolektivními orgány VUT – 

viz:   19d_Vztahy mezi kolektivnimi organy VUT ver05.pdf  
▪ V rámci nastavování aktuálních opatření v souvislosti s horšící se pandemií Covid-19 

vedení VUT přistoupilo od 1. 11. 2021 k omezení kontaktů mezi zaměstnanci Rektorátu 
VUT mezi sebou. Jde o kombinaci prezenční formy a home office činností vedoucí 
k zabezpečení společné agendy. Kancléř rozeslal informace děkanům fakult a ředitelům 
součástí VUT. Dle Rozhodnutí rektora č. 17/2021 všichni vedoucí součástí VUT musí podle 
aktuálně vyhodnoceného stavu přijímat nejrůznější způsoby omezení. 

 
 

5. INFORMACE Z RVŠ 
 
Předseda AS VUT doc. Hanáček informoval členy AS VUT, že se ve dnech 4. 11. a 5. 11. 
2021 zúčastnil jednání pracovní skupiny RVŠ – Fóra předsedů AS VŠ – na ZČU v Plzni. Dále 
se omluvil, že bude vzhledem k onemocnění hlasivek členy AS VUT podrobněji informovat na 
příštím zasedání AS VUT.  

Člen Předsednictva RVŠ RNDr. Popela informoval o jednání Předsednictva RVŠ konaném 
dne 14. 10. 2021 – Program jednání: 1. Zahájení; 2. Informace z užšího předsednictva RVŠ 
(prof. Ing. Milan Pospíšil, CSc.); 3. Informace ze Studentské komory RVŠ (Ing. Michal Farník); 
4. Reforma doktorského studia – stanovisko komisí k návrhu (JUDr. Valová, Ing. Farník, doc. 
Jobertová, RNDr. Popela); 5. Informace k hodnocení dle M17+ (doc. Radová); 6. Statut NAU 
– vypořádání připomínek (JUDr. Hodulík); 7. Vyhodnocení otázek na politické subjekty 
kandidující v podzimních volbách do Poslanecké sněmovny Parlamentu (RNDr. Popela); 8. 
Různé (JUDr. Hodulík, doc. Jobertová, prof. Pospíšil).  

K bodu 2. RNDr. Pavel Popela informoval, že požádal předsedu RVŠ o upřesnění výkladu 
bodu 2. Usnesení ČKR týkající se podpory legislativních řešení strategického rozvoje 
vysokých škol ze strany MŠMT. Zejména, zda se tím nepředjímá posílení pravomocí rektorů 
na úkor děkanů. Prof. Pospíšil upřesnil, že usnesení zní: ČKR podporuje aktivitu MŠMT 
vedoucí k novelizaci Zákona o vysokých školách s cílem zefektivnění vzdělávacího procesu 
a strategického řízení vysokých škol. K interpretaci bodu 2. usnesení proběhla diskuse 
zejména členů UP RVŠ. Prof. Pospíšil v jejím závěru navrhl, poslat dotaz na ČKR k upřesnění 
novelizace Zákona o VŠ.  

K bodu 4. Reforma doktorského studia lze nalézt podrobné informace v záznamu jednání na 
www stránkách RVŠ. Delší diskusi vyvolalo kritické stanovisko komisí (vědecké a ekonomické) 
k malé rozpracovanosti návrhu. RNDr. Popela sdělil, že k uvedeným výhradám ke stanovisku 
na P RVŠ uvedl, že na společném jednání komisí, trvajícím přes tři hodiny, kterého se zúčastnil 
jako člen ekonomické komise, paní předsedkyně vyzvala, aby byly zaslány postřehy 
a písemné připomínky, a tyto připomínky byly oběma předsedkyněmi velmi důkladně 
sumarizovány a finalizovány, a za to jim patří poděkování. Navíc ocenil, že se autorky tohoto 

https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/-d217309/smernice-5-2021-poradni-sbory-a-pracovni-skupiny-p211749
https://www.vut.cz/uredni-deska/vnitrni-predpisy-a-dokumenty/-d217309/smernice-5-2021-poradni-sbory-a-pracovni-skupiny-p211749
https://vutbr.sharepoint.com/sites/pwavut/vedeni/ZPISY%20%20KR1/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2Fpwavut%2Fvedeni%2FZPISY%20%20KR1%2F2021%20Zapisy%20KR%2F2021%2D11%2D16%20Z%C3%A1pis%2019%2E%20KR%2F19d%5FVztahy%20mezi%20kolektivnimi%20organy%20VUT%20ver05%2Epdf&parent=%2Fsites%2Fpwavut%2Fvedeni%2FZPISY%20%20KR1%2F2021%20Zapisy%20KR%2F2021%2D11%2D16%20Z%C3%A1pis%2019%2E%20KR
https://vutbr.sharepoint.com/sites/pwavut/vedeni/ZPISY%20%20KR1/Forms/AllItems.aspx?id=%2Fsites%2Fpwavut%2Fvedeni%2FZPISY%20%20KR1%2F2021%20Zapisy%20KR%2F2021%2D11%2D16%20Z%C3%A1pis%2019%2E%20KR%2F19d%5FVztahy%20mezi%20kolektivnimi%20organy%20VUT%20ver05%2Epdf&parent=%2Fsites%2Fpwavut%2Fvedeni%2FZPISY%20%20KR1%2F2021%20Zapisy%20KR%2F2021%2D11%2D16%20Z%C3%A1pis%2019%2E%20KR
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shrnutí nesnažily upozadit žádné názory, které zazněly nebo byly zaslány a postupovaly jím 
ceněnou „metodou převodového drátu s nízkým odporem“. Rozmanitost názorů je podle něho 
důsledkem neurčitosti diskutovaného materiálu, a proto by uvítal dopracování některých bodů 
tak, jak se budou vyvíjet podklady MŠMT. Podle jeho názoru by mělo postupně probíhat 
dopracovávání materiálu MŠMT a průběžné informování o jeho vývoji reprezentací a 
precizovala by se stanoviska, která vyjadřují názory členů akademické obce. K účasti i 
diskutujících členů RVŠ v pracovní skupině MŠMT upozornil na nutnost vyjasnění jejich 
postavení. Buď se jednání účastní jako experti přednášející vlastní názory a pouze byli přizvaní 
panem náměstkem a jsou takříkajíc shodou okolností ve funkcích v RVŠ anebo při své účasti 
reprezentují RVŠ a mají její nominaci, a pak se od nich samozřejmě očekává, že budou 
prezentovat i názory z RVŠ, i když se s nimi neshodují. V obou případech jako členové RVŠ 
musí očekávat, že na jednáních RVŠ budou intenzívně dotazováni, zatímco MŠMT může 
očekávat, že budou vysvětlovat závěry pracovní skupiny MŠMT členům RVŠ. 

K vyhodnocení otázek na politické subjekty kandidující v podzimních volbách do Poslanecké 
sněmovny Parlamentu RNDr. Pavel Popela, Ph.D. seznámil účastníky s vyhodnocením 
obecných otázek na politické subjekty podle jednání P RVŠ: 22. 9. 2021 byly rozeslány otázky 
20 dohledaným z 22 kandidujících politických stran. 7. 10. 2021 odpovědělo 13 z 20 
oslovených politických stran. Ve svém vystoupení dr. Pavel Popela chronologicky shrnul 
přípravu a rozeslání otázek a vyhodnocení získaných odpovědí od politických stran 
kandidujících ve volbách, podrobnosti lze nalézt na www RVŠ. 

Byla podána i informace o chystaném zasedání Sněmu RVŠ, který se bude konat ve čtvrtek 
18. 11. 2021 z důvodu vážné epidemiologické situace distanční formou. Program: 1. Zahájení; 
2. Informace z užšího předsednictva RVŠ (prof. Ing. Milan Pospíšil, CSc.); 3. Informace ze 
Studentské komory RVŠ (Ing. Michal Farník); 4. Vystoupení hostů (MŠMT, ČKR, TAČR); 5. 
Reforma financování doktorského studia (doc. Mgr. Tomáš Kašparovský, Ph.D. a Ing. Michal 
Farník); 6. Ekonomické informace (JUDr. Lenka Valová); 7. Rekapitulace vývoje přípravy 
koaličního programu v oblasti VŠ a VV (RNDr. Pavel Popela Ph.D.); 8. Národní plán obnovy 
(prof. Ing. Milan Pospíšil, CSc.); 9. Metodika M17+ (doc. Dr. Ing. Vlasta Radová); 10. Různé.  

RNDr. Popela sdělil, že členům AS VUT pošle další informace ve formě tradičních zpráv 
z grémií.  

Členka Sněmu RVŠ za FA Ing. arch. Galeová informovala o činnosti pracovní komise RVŠ pro 
umělecké VŠ. Informovala o průběhu setkání na Vídeňské akademii výtvarných umění, které 
se zúčastnil doc. Fajnor (zástupce VUT ve Sněmu RVŠ za FaVU) – na programu jednání byla 
témata uměleckého výzkumu a budoucí spolupráce VŠ. Pracovní komise RVŠ pro umělecké 
VŠ nadále bojuje za důslednou revizi přiznání výstupů výzkumu v oboru Architektura. Všechny 
materiály projednávané v rámci pracovní komise RVŠ pro umělecké VŠ budou shrnuty do 
společného výstupu, který bude podnětem pro umělecky zaměřené fakulty. Ing. arch. Galeová 
dále informovala o organizaci RUV kolokvia, které proběhne 30. 11. 2021 za účasti členů RVŠ 
– pracovní skupina pro umělecké VŠ, členů Rady segmentu Architektura, zastoupení členů 
Rady RUV, členů komise pro tvůrčí činnost AS VUT a koordinátorů RUV dotčených fakult 
v prostorách kreativního hub KUMST v Brně. Cílem bude nejen revize dosavadních výsledků, 
ale i aktuální problematika RUV zasahující náš segment a přesahy do segmentů dalších. 

Zástupce studentů VUT ve SK RVŠ (náhradnice) Bc. Hodulíková sdělila, že Studentskou 
komoru RVŠ čeká hektický týden (16. 11. – 19. 11. 2021). Dne 16. 11. 2021 se uskuteční Cena 
Jana Opletala, tento ročník bude mít dva laureáty – jeden bude in memoriam; dne 19. 11. 2021 
proběhne Konference akademických senátorů (KAS) zaměřený na etické chování na VŠ 
a participaci studentů. Další připravované výjezdní zasedání bude hostovat MU a VUT. 
Současný delegát VUT ve SK RVŠ Bc. M. Horváth převezme po dobu několika měsíců část 
kompetencí v SK RVŠ z důvodu zahraničního studijního pobytu současného předsedy SK 
RVŠ Ing. Farníka.  
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6. INFORMACE SK AS VUT 
 
Předsedkyně SK AS VUT Ing. Kruljacová informovala o činnosti studentské komory AS VUT.  
▪ Od úterý 16. listopadu 2021 bude spolu se zástupci VUT v SK RVŠ – Bc. Martinem 

Horváthem a Bc. Dianou Hodulíkovou na akcích spojených s oslavami 17. listopadu 
v Praze (koncert Studenti sametu, předávání Ceny Jana Opletala, 17. listopad u Hlávkové 
koleje, pochod Žitnou ulicí, vzpomínková akce na Albertově) a také se někteří zástupci SK 
AS VUT a SK RVŠ budou účastnit Konference akademických senátorů a senátorek, kterou 
organizuje SK RVŠ na půdě Vysoké školy ekonomické v Praze.  

▪ V rámci oslav 17. listopadu v Brně půjdou pokládat věnce za SK AS VUT Viktor Konupčík 
a Ing. Katarína Rovenská.  

Závěrem Ing. Kruljacová informovala o možnosti podávání návrhů v rámci 2. kola Interního 
fondu studentské podpory a připomněla konečný termín podání do 15. listopadu 2021. 
 
 

7. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

▪ Konsolidovaný rozpočet a Střednědobý výhled VUT 
 
Návrh Konsolidovaného rozpočtu VUT a Střednědobý výhled VUT byly z pověření rektora 
Štěpánka předloženy kancléřem Gregorkem e-mailem dne 19. 10. 2021, se žádostí 
o projednání těchto dokumentů na dnešním zasedání AS VUT. Dokument následně podléhá 
projednání i Správní radou VUT, z důvodu koordinace schvalování proto Mgr. Gregorek 
požádal o projednání návrhu ve zkrácené předkládací lhůtě.  

Dne 2. 11. 2021 zaslal kvestor Janíček opravený konsolidovaný rozpočet s vysvětlujícím 
komentářem provedených úprav – dokumenty rozeslány bezprostředně všem členům AS VUT.   

Předložené návrhy projednala EK AS VUT na svém zasedání dne 2. 11. 2021. Předseda EK 
RNDr. Popela sdělil, že komise jednala o předložených dokumentech za účasti rektora 
Štěpánka a kvestora Janíčka a přijala níže uvedená doporučení.  

Usnesení EK AS VUT č. 1 ze dne 2. 11. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT po diskusi doporučuje Konsolidovaný rozpočet VUT na rok 2021 
ve verzi z 2. 11. 2021 Akademickému senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Usnesení EK AS VUT č. 2 ze dne 2. 11. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT po diskusi doporučuje Střednědobý výhled VUT na roky 2022-
23 ve verzi z 2. 11. 2021 Akademickému senátu VUT ke schválení.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Kvestor Janíček na dnešním zasedání AS krátkým komentářem doplnil informace 
k předloženým dokumentům a konstatoval, že vzhledem k nejistému vývoji v souvislosti 
s pandemií Covid-19 návrh střednědobého výhledu modeluje vývoj plánu zdrojů financování 
ve mzdové oblasti dle předcházejících let 2019/2020.  

Doc. Hanáček vznesl dotaz, zda se členové AS chtějí k předloženým návrhům vyjádřit. 
Vzhledem k tomu, že žádné připomínky nebyly vzneseny, hlasoval AS VUT dále nejprve 
o schválení usnesení o zkrácení předkládací lhůty k projednání návrhů a následně přijal dvě 
usnesení týkající se schválení předložených dokumentů.  
 
Návrh usnesení AS č. 5: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhu Konsolidovaného rozpočtu VUT na rok 2021 
a Střednědobého výhledu VUT na roky 2022-23.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
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Návrh usnesení AS č. 6: 
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný rozpočet VUT na rok 2021 – verzi ze dne 
2. 11. 2021. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 7: 
Akademický senát VUT schvaluje Střednědobý výhled VUT na roky 2022-23 – verzi ze dne 
2. 11. 2021.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

▪ Majetkoprávní záležitosti – Zřízení služebnosti v k.ú. Královo Pole 
a Vstup VUT do Brno Space Cluster, z. s.  

 
Výše uvedené návrhy majetkoprávních záležitostí předložil z pověření rektora Štěpánka 
kancléř Gregorek e-mailem dne 20. 10. 2021 – rozeslány bezprostředně všem členům AS 
VUT. Návrhy projednala EK AS VUT dne 2. 11. 2021 a přijala k nim doporučující usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 4 ze dne 2. 11. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona 
č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjádřil kladně ke zřízení věcného 
břemene na pozemku parc. č. 1317/1 v k.ú. Královo pole, spočívajícího v právu: 

a) umístit vyústění mikropilot staticky zajišťující budovy Masarykovy univerzity a umístit 
drenážní linii na zatíženém pozemku, 

b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby 
a oprav výše uvedeného mikropilotu a drenážní linie po nezbytně nutnou dobu a v 
nutném rozsahu. 

VUT je povinným a Masarykova univerzita oprávněnou. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Usnesení EK AS VUT č. 5 ze dne 2. 11. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT doporučuje Akademickému senátu VUT, aby se podle § 9 zákona 
č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, vyjádřil kladně ke vstupu VUT do 
právnické osoby s názvem Brno Space Cluster, z.s. 
Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

Kvestor Janíček na dnešním zasedání AS přednesl k předloženým návrhům krátký komentář. 
Předseda EK RNDr. Popela sdělil, že na zasedání EK AS VUT návrh týkající se vstupu VUT 
do právnické osoby Brno Space Cluster, z.s. (CEITEC) doplnil informace Ing. Krečmer, dále 
se Ing. arch. Galeová vyjádřila k záležitosti týkající se věcného břemene v k. ú. Královo Pole.   

Doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým návrhům nějaké 
připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, hlasoval AS VUT nejprve 
o schválení usnesení o zkrácení předkládací lhůty a poté o schválení dvou usnesení týkající 
se předložených návrhů.  
 
Návrh usnesení AS č. 8: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhů majetkoprávních záležitostí – viz e-mail ze dne 20. 10. 
2021.  
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
1. ŘÍZENÍ SLUŽEBNOSTI V K.Ú. KRÁLOVO POLE, MASARYKOVA UNIVERZITA 
 
Návrh usnesení AS č. 9: 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném 
znění, vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1317/1 v k.ú. Královo 
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pole, spočívajícího v právu: 
a) umístit vyústění mikropilot staticky zajišťující budovy Masarykovy univerzity a umístit 

drenážní linii na zatíženém pozemku, 
b) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby 

a oprav výše uvedeného mikropilotu a drenážní linie po nezbytně nutnou dobu a v 
nutném rozsahu. 

VUT je povinným a Masarykova univerzita oprávněnou. 
Hlasování: pro – 20 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
2. VSTUP VUT DO BRNO SPACE CLUSTER 
 
Návrh usnesení AS č. 10:  
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném 
znění, vyjadřuje kladně ke vstupu VUT do právnické osoby s názvem Brno Space Cluster, z.s. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

▪ Vyúčtování svobodných předmětů za r. 2020/2021 
 
Vyúčtování svobodných předmětů předložil z pověření rektora Štěpánka kvestor Janíček e-
mailem dne 1. 11. 2021 – bezprostředně rozesláno všem členům AS VUT. Kvestor Janíček ve 
svém komentáři uvedeném v e-mailu konstatoval, že dokument byl projednán v poradě 
vedení, částka bude hrazena z centralizovaného FPP. Podklad by měl být projednán v AS, 
resp. předtím v EK AS, jedná se o algoritmický výpočet dle Pravidel Rozpočtu VUT pro r. 2021.  

Předložený návrh projednala EK AS VUT dne 2. 11. 2021 a přijala níže uvedené usnesení.  

Usnesení EK AS VUT č. 3 ze dne 2. 11. 2021: 
Ekonomická komise AS VUT po diskusi doporučuje dokument s přehledem financování 
svobodných předmětů rozeslaný členům AS VUT dne 1. 11. 2021 Akademickému senátu VUT 
ke schválení.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů.  

RNDr. Popela na dnešním zasedání AS sdělil, že EK AS VUT na svém zasedání dokument 
projednala a na základě uvedených údajů konstatovala, že stoupá zájem studentů o studium 
svobodných předmětů a že podrobnější diskuse proběhne při projednávání pravidel rozpočtu 
na příští rok. Doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS k předloženému dokumentu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, hlasovali členové AS 
VUT nejprve o usnesení o zkrácení předkládací lhůty a následně o schválení předloženého 
návrhu.  
 
Návrh usnesení AS č. 11: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání dokumentu s přehledem financování svobodných předmětů. 
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 12: 
Akademický senát VUT schvaluje dokument týkající se vyúčtování svobodných předmětů za 
r. 2020/2021.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
 

8. PLÁN REALIZACE STRATEGICKÉHO ZÁMĚRU VUT PRO ROK 2022 
 
Návrh Plánu realizace Strategického záměru VUT pro r. 2022 předložila z pověření rektora 
Štěpánka pí. Doležalová e-mailem dne 26. 10. 2021, dokument byl bezprostředně rozeslán 
všem členům AS VUT. Návrh projednala Vědecká rada VUT ve dnech 14. 10. – 22. 10. 2021, 
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připomínky VR VUT byly posouzeny vedením VUT a zapracovány. Vzhledem k tomu, že tento 
návrh musí být projednán ještě i Správní radou VUT a poté zaslán do konce listopadu na 
MŠMT, požádal rektor Štěpánek o jeho projednání na dnešním zasedání AS VUT.  

Návrh projednala ekonomická komise AS VUT dne 2. 11. 2021, na tomto zasedání byly 
projednány připomínky a dotazy členů EK AS VUT (zejména doc. Steinbauera a prof. Štětiny). 
Návrh projednala souběžně komise pro tvůrčí činnost AS VUT per rollam. Připomínky 
projednané EK AS VUT a následně i KTČ AS VUT (sumarizaci připomínek KTČ provedl prof. 
Štětina), byly zaslány všem členům AS VUT a vedení VUT – viz e-maily ze dne 2. 11. 2021 – 
EK a ze dne 4. 11. 2021 – KTČ AS VUT. Rektor Štěpánek konstatoval, že tyto připomínky 
akceptuje. Paní Doležalová zapracovala připomínky EK a KTČ AS VUT do dokumentu, 
projednala je se členy vedení VUT a následně z pověření rektora Štěpánka předložila AS 
návrh Plánu realizace Strategického záměru VUT pro r. 2022 se zapracovanými úpravami – 
rozeslán e-mailem dne 5. 11. 2021.  

Na dnešním zasedání AS předseda PK AS VUT doc. Steinbauer konstatoval, že jeho 
připomínky – tj. souhrn připomínek z FEKT – byly zapracovány, a proto doporučuje upravený 
návrh ke schválení.  

V následující krátké diskusi vznesl prof. Trunec dotaz, zda a jakým způsobem je následně 
hodnoceno plnění strategických dokumentů, jak byly naplněny a doporučil se v rámci jednání 
AS VUT výsledky hodnocení strategických záměrů podrobněji zabývat. Rektor Štěpánek 
ubezpečil, že každoročně se strategické plány vyhodnocují na úrovni vedení VUT a výsledky 
plnění jsou projednávány s děkany fakult a řediteli VŠ ústavů. Zhodnocení se pravidelně 
účastní předseda AS, v případě zájmu mohou s nimi být seznámeni i všichni členové AS VUT.  

Předseda KTČ AS VUT prof. Štětina informoval o výsledku projednání strategických 
dokumentů KTČ AS VUT formou per rollam; konstatoval, že hlasování prostřednictvím 
aplikace Forms proběhlo za malé účasti členů KTČ (hlasovali pouze 4 členové komise), KTČ 
proto nepřijala konečné stanovisko. Dle názoru prof. Štětiny ale byla většina připomínek 
zapracována, a je možné dokument schválit.   

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela sdělil, že EK AS VUT nepřijala konečné usnesení, 
k dokumentu se vyjádřili doc. Steinbauer a prof. Štětina, kteří doporučili návrh ke schválení. 
Členové EK se mohou na dnešním zasedání vyjádřit jednotlivě. Současně RNDr. Popela 
podpořil návrh prof. Trunce zabývat se strategickými dokumenty VUT uceleně, např. na 
výjezdním zasedání AS VUT, a vyčlenit tomu v rámci programu AS samostatný prostor. Dále 
doplnil, že se AS VUT na svých předcházejících výjezdních zasedáních zabýval plněním 
vybraných částí strategického záměru VUT podle dohody vedení VUT a AS (viz témata analýz 
hospodaření, hodnocení VaV, IS VUT aj.). 

V závěru diskuse předseda AS doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT 
k předloženému návrhu nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, 
hlasoval AS VUT nejprve o usnesení o zkrácení předkládací lhůty a následně o schválení 
předloženého návrhu.  
 
Návrh usnesení AS č. 13: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhu Plánu realizace Strategického záměru VUT pro r. 2022.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 14: 
Akademický senát VUT schvaluje Plán realizace Strategického záměru VUT pro r. 2022 – verzi 
ze dne 5. 11. 2021.  
Hlasování: pro – 16 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 2 hlasy. 

Rektor Štěpánek poděkoval za schválení dokumentu, který bude nyní zaslán Správní radě 
VUT. Strategický záměr VUT je postaven tak, aby se dal kontrolovat a bude kontrolován.  
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9. PLÁN REALIZACE SZ ÚSI VUT PRO ROK 2021 
   A STRATEGICKÝ ZÁMĚR ÚSI VUT NA OBDOBÍ OD ROKU 2021+ 
 
Výše uvedené dokumenty předložil AS VUT rektor Štěpánek na základě návrhu ředitele ÚSI 
prof. Pospíšila – rozeslány všem členům AS VUT e-mailem dne 14. 10. 2021. Dokumenty 
nebyly z časových důvodů projednány ekonomickou komisí AS VUT, ani jinými komisemi.  

Předseda EK AS VUT RNDr. Popela na dnešním zasedání AS konstatoval, že tyto dokumenty 
nejsou pouze v kompetenci EK, a bylo by pro příště vhodné, aby se jim věnovaly i další komise 
AS VUT.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým 
strategickým návrhům ÚSI nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly 
vzneseny, hlasoval AS VUT nejprve o usnesení o zkrácení předkládací lhůty a následně 
o schválení předložených návrhů.  

Návrh usnesení AS č. 15: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhů Plánu realizace Strategického záměru ÚSI VUT pro rok 
2021 a Strategického záměru ÚSI VUT na období od roku 2021+. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 
 
Návrh usnesení AS č. 16: 
Akademický senát VUT schvaluje Strategický záměr ÚSI VUT na období od roku 2021+. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 
 
Návrh usnesení AS č. 17: 
Akademický senát VUT schvaluje Plán realizace Strategického záměru ÚSI VUT pro rok 2021. 
Hlasování: pro – 14 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 3 hlasy. 
 

 
10. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI  
 

▪ Nové znění Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty 
– staženo z programu jednání 

 
Návrh Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty předložil předseda AS FSI doc. Návrat e-
mailem dne 21. 10. 2021 – členové AS VUT jej obdrželi e-mailem dne 22. 10. 2021. 
Předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilová požádala vedoucího PrO Rektorátu Mgr. Sobotku 
o vyjádření k předloženému návrhu – e-mailem dne 22. 10. 2021, předseda AS VUT doc. 
Hanáček požádal rektora Štěpánka o stanovisko – e-mailem dne 2. 11. 2021 – viz § 9 odst. 1 
písm. b) 2. zákona č. 111/1998 Sb.), kopii obdržel vedoucí PrO Re Mgr. Sobotka. Mgr. Sobotka 
reagoval na oba výše uvedené e-maily a po prostudování návrhu konstatoval, že tento návrh 
na základě podstatných připomínek není možné schválit. Mgr. Musilová proto požádala, aby 
kancelář AS VUT zaslala vyjádření Mgr. Sobotky předsedovi AS FSI doc. Návratovi – 
tajemnice AS J. Cardová zaslala e-mailem dne 5. 11. 2021.  

Předseda AS FSI doc. Návrat následně e-mailem dne 5. 11. 2021 zaslal předsedovi AS VUT 
Hanáčkovi sdělení, že po prostudování zaslaných připomínek PrO Rektorátu se rozhodl 
stáhnout předložený návrh Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty z programu zasedání 
AS VUT dne 9. 11. 2021 s tím, že s vyjádřením vedoucího PrO Re Mgr. Sobotky seznámí 
vedení FSI a členy AS FSI. Členové AS VUT vzali výše uvedené skutečnosti na vědomí.  
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11. PROJEDNÁNÍ ČLENŮ ETICKÉ KOMISE VUT 
 
Návrhy členů Etické komise VUT předložila z pověření rektora Štěpánka Mgr. Číhová e-
mailem dne 8. 11. 2021 – rozeslány bezprostředně všem členům AS VUT. Návrhy, které 
obsahují životopisy kandidátů na členství v Etické komisi VUT, byly projednány na vedení VUT 
dne 8. 11. 2021. Dle informace kancléře Gregorka skončilo předcházejícím členům Etické 
komise VUT funkční období, níže uvedený seznam se týká Etické komise VUT pro nové 
funkční období.  

Seznam členů Etické komise VUT 
PhDr. Kaliopi Chamonikolasová, Ph.D. (FaVU) 
prof. Ing. Pavel Jura, CSc. (FEKT) 
prof. Ing. Alena Kocmanová, Ph.D. (FP) 
prof. Ing. Jindřich Petruška, CSc. (FSI) 
doc. Ing. Otto Plášek, Ph.D. (FAST) 
prof. Ing. Lukáš Sekanina, Ph.D. (FIT) 
 
Kancléř Mgr. Gregorek sdělil, že při přípravě výše uvedeného návrhu rektor požádal děkany 
fakult o návrhy na nominace nových členů Etické komise VUT. Předsedkyně SK AS VUT Ing. 
Kruljacová podala návrh pro budoucí vedení VUT, aby byl v Etické komisi VUT zastoupen 
i student VUT.  

Předseda AS VUT Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženému návrhu 
nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly vzneseny, bylo přistoupeno 
k hlasování o schválení dvou níže uvedených usnesení, přičemž hlasování o schválení členů 
Etické komise VUT se uskutečnilo tajným hlasováním.  
 
Návrh usnesení AS č. 18: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhu členů Etické komise VUT pro nové funkční období. 
Hlasování: pro –18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
Návrh usnesení AS č. 19: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje členy Etické komise VUT pro nové funkční období: 
PhDr. Kaliopi Chamonikolasová, Ph.D. (FaVU) 
prof. Ing. Pavel Jura, CSc. (FEKT) 
prof. Ing. Alena Kocmanová, Ph.D. (FP) 
prof. Ing. Jindřich Petruška, CSc. (FSI) 
doc. Ing. Otto Plášek, Ph.D. (FAST) 
prof. Ing. Lukáš Sekanina, Ph.D. (FIT) 
Hlasování: pro –15 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 4 hlasy. 

 

12. PEDAGOGICKÉ ZÁLEŽITOSTI 
 
▪ Směrnice ÚSI pro přijímací řízení pro akademický rok 2022/2023 
 
- Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v NMSP „Realitní inženýrství, 
expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT  

- Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v DSP „Soudní inženýrství“  
na ÚSI VUT 
 
Návrhy dvou výše uvedených směrnic ÚSI pro přijímací řízení na ÚSI pro akademický rok 
2022/2023 byly rozeslány všem členům AS VUT e-mailem dne 5. 11. 2021 (dle pokynu rektora 
Štěpánka předložil kancléř Gregorek). Dle sdělení Mgr. Gregorka se na přípravě směrnic 
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podílel PrO Rektorátu, který je doporučil v tomto znění k předložení AS VUT. S ohledem na 
časové okolnosti požádal rektor Štěpánek o projednání směrnic na dnešním zasedání AS 
VUT. Dle sdělení stálého hosta v AS VUT z ÚSI Ing. Bradáče (viz e-mail ze dne 8. 11. 2021) 
se jedná o dokumenty, kde se oproti loňskému roku změnily pouze datumy a u směrnice 
týkající se NMSP se lehce upravila podmínka pro otevření druhého kola tak, aby bylo možné 
toto kolo otevřít v případě potřeby dříve.  

Předseda AS VUT doc. Hanáček na dnešním zasedání AS sdělil, že obdržel dnes před 
zahájením zasedání AS e-mail od předsedkyně LK AS VUT Mgr. Musilové, která mu sdělila, 
že je pro zkrácení předkládací lhůty u předložených pravidel přijímacího řízení na ÚSI (ačkoli 
na jejich prostudování měl AS VUT fakticky jen 1 pracovní den, což je opravdu málo) i pro 
jejich schválení.  

Předseda PK AS VUT doc. Steinbauer konstatoval, že se jedná o standardní směrnice, 
upravené pouze o aktuální termíny, není nutné o nich diskutovat a z hlediska PK AS VUT 
předpokládá, že je možné je schválit.  

Doc. Hanáček vznesl dotaz, zda mají členové AS VUT k předloženým návrhů směrnic 
k přijímacím řízením na ÚSI nějaké připomínky. Vzhledem k tomu, že připomínky nebyly 
vzneseny, hlasoval AS VUT nejprve o usnesení o zkrácení předkládací lhůty a následně 
o schválení předložených návrhů směrnic.  
 
Návrh usnesení AS č. 20: 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhů směrnic ÚSI pro přijímací řízení na ÚSI:  
▪ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v NMSP „Realitní inženýrství, 

expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI 
VUT 

▪ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v DSP „Soudní inženýrství“ 
na ÚSI VUT 

Hlasování: pro –17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 21: 
Akademický senát VUT schvaluje směrnici ÚSI Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický 
rok 2022/2023 v NMSP „Realitní inženýrství, expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik 
technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT“  
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 1 hlas. 
 
Návrh usnesení AS č. 22: 
Akademický senát VUT schvaluje směrnici ÚSI Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický 
rok 2022/2023 v DSP „Soudní inženýrství“ na ÚSI VUT. 
Hlasování: pro – 18 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 

 
13. ZÁLEŽITOSTI KOMISE PRO TVŮRČÍ ČINNOST AS VUT 
 

▪ Další záležitosti tvůrčí činnosti 
 
Předseda KTČ AS VUT prof. Štětina sdělil, že body týkající se KTČ byly uvedeny dříve (PR 
SZ aj.) a nejsou žádné další informace ke tvůrčí činnosti k uvedení na AS.  
 
 

14. RŮZNÉ  

▪ Schválení zástupce AS VUT do komise pro výběrové řízení na ÚSI  
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Stálý host v AS VUT z ÚSI Ing. Bradáč, který je řešitelem projektu MEMOV II za ÚSI, v souladu 
s čl. 5 odst. 1 a) Řádu výběrových řízení VUT požádal předsedu AS VUT Hanáčka o jmenování 
zástupce AS VUT do komise pro výběrové řízení pro obsazení 2 míst VaV pracovníků právě 
v souvislosti s projektem MEMOV II. Současně sdělil, že předběžný souhlas s účastí v komisi 
vyjádřil Ing. Pavel Krečmer, Ph.D. (viz e-mail předsedovi AS VUT ze dne 8. 11. 2021). 

Ing. Krečmer na dnešním zasedání AS vznesl dotaz, zda by bylo možné schválit zástupce do 
komise pro výběrová řízení na celý rok, aby AS VUT v obdobném případě nemusel pokaždé 
hlasovat znovu. Doc. Hanáček sdělil, že by tato změna měla být projednána s předkladatelem 
návrhu Ing. Bradáčem, který se ale z dnešního zasedání AS VUT musel omluvit. Dále členové 
AS VUT hlasovali tajně o schválení níže uvedeného usnesení.  
 
Návrh usnesení AS č. 23: TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje Ing. Pavla Krečmera, Ph.D. jako zástupce AS VUT do 
komise pro výběrové řízení pro obsazení 2 míst VaV pracovníků v souvislosti s projektem 
MEMOV II na ÚSI.  
Hlasování: pro – 19 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování – 0 hlasů. 
 
▪ Zpráva o hodnocení výuky v MSP na ÚSI v letním semestru akad. roku 2020-2021 
 
Rektor Štěpánek předložil Zprávu o hodnocení výuky v MSP na ÚSI v letním semestru 
akademického roku 2020-2021, kterou zaslal ředitel ÚSI prof. Pospíšil – rozeslána všem 
členům AS VUT e-mailem dne 8. 11. 2021. Dokument bude projednán po uplynutí čtyřtýdenní 
předkládací lhůty na příštím zasedání AS VUT dne 7. 12. 2021.  

▪ Schválení termínů zasedání AS VUT v I. pololetí r. 2022 

Doc. Hanáček sdělil, že na základě sdělení rektora Štěpánka týkající se plánovaných zasedání 
kolegia rektora v r. 2022 navrhuje následující termíny zasedání AS VUT konané v I. pololetí 
roku 2022: 18. 1., 15. 2., 15. 3., 12. 4., 10. 5. a 7. 6. 2022 a podal návrh na jejich schválení 
usnesením AS VUT. Pokud bude AS VUT konat i v příštím roce výjezdní zasedání, mohlo by 
se konat v termínu od 28. 6. – 30. 6. 2022.  

V následující diskusi předseda EK AS VUT RNDr. Popela doporučil schválit navržené termíny 
až po jejich prodiskutování v souvislosti s přípravou jednání o Pravidlech rozpočtu VUT pro r. 
2022 a následně i o Rozpočtu VUT na r. 2022. Dále RNDr. Popela v této souvislosti zmínil i 
termínové náležitosti spojené s plánováním a čerpáním finančních prostředků alokovaných na 
specifický výzkum v r. 2022.   
 
Na závěr předseda AS VUT doc. Hanáček poděkoval všem účastníkům dnešního zasedání 
AS VUT za jejich účast a ukončil jednání.  
 

   
 

USNESENÍ PŘIJATÁ NA ZASEDÁNÍ AS VUT Č. 6-N/2021 DNE 9. 11. 2021 
 
 
UAS 1 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátora doc. Steinbauera.    
 
UAS 2 
Akademický senát VUT schvaluje program dnešního zasedání AS VUT s těmito změnami:  
- Bod 3. doplněn o schválení zápisu z jednání AS VUT č. 5/2021 ze dne 26. 10. 2021 
- Doplněn nový bod 9. Plán realizace SZ ÚSI VUT pro rok 2021 a Strategický záměr ÚSI 
  VUT na období od roku 2021+ 
- Bod 10 (původně bod 9) Legislativní záležitosti: Stažen z programu jednání AS VUT  
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  návrh Disciplinárního řádu FSI VUT pro studenty 
- Bod 12 (původně 11) Pedagogické záležitosti – Doplněn návrh směrnic ÚSI pro přijímací 
  řízení: 

✓ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v NMSP „Realitní 
inženýrství, expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických 
systémů“ na ÚSI VUT  

✓ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v DSP „Soudní 
inženýrství“ na ÚSI VUT 

Bod 14 (původně 13) Různé – byl aktualizován o zaslané žádosti k projednání AS VUT.  
 
UAS 3 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 4-N/2021 ze dne 12. 10. 2021 – 
verzi ze dne 8. 11. 2021. 
 
UAS 4 
Akademický senát VUT schvaluje Zápis ze zasedání AS VUT č. 5-N/2021 ze dne 26. 10. 2021 – 
verzi ze dne 8. 11. 2021.  
 
UAS 5 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhu Konsolidovaného rozpočtu VUT na rok 2021 
a Střednědobého výhledu VUT na roky 2022-23.  
 
UAS 6 
Akademický senát VUT schvaluje Konsolidovaný rozpočet VUT na rok 2021 – verzi ze dne 2. 11. 
2021. 
 
UAS 7 
Akademický senát VUT schvaluje Střednědobý výhled VUT na roky 2022-23 – verzi ze dne 2. 11. 
2021.  
 
UAS 8 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhů majetkoprávních záležitostí – viz e-mail ze dne 20. 10. 2021.  
 
UAS 9 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke zřízení věcného břemene na pozemku parc. č. 1317/1 v k.ú. Královo pole, 
spočívajícího v právu: 

c) umístit vyústění mikropilot staticky zajišťující budovy Masarykovy univerzity a umístit 
drenážní linii na zatíženém pozemku, 

d) vstupovat na služebný pozemek a jeho součásti za účelem umístění, provozu, údržby a 
oprav výše uvedeného mikropilotu a drenážní linie po nezbytně nutnou dobu a v nutném 
rozsahu. 

VUT je povinným a Masarykova univerzita oprávněnou. 
 
UAS 10 
Akademický senát VUT se podle § 9 zákona č. 111/1998 Sb. o vysokých školách, v platném znění, 
vyjadřuje kladně ke vstupu VUT do právnické osoby s názvem Brno Space Cluster, z.s. 
 
UAS 11 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání dokumentu s přehledem financování svobodných předmětů.  
 
UAS 12 
Akademický senát VUT schvaluje dokument týkající se vyúčtování svobodných předmětů za r. 
2020/2021.  
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UAS 13 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhu Plánu realizace Strategického záměru VUT pro r. 2022.  
 
UAS 14 
Akademický senát VUT schvaluje Plán realizace Strategického záměru VUT pro r. 2022 – verzi ze 
dne 5. 11. 2021.  
 
UAS 15 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhů Plánu realizace Strategického záměru ÚSI VUT pro rok 2021 
a Strategického záměru ÚSI VUT na období od roku 2021+. 
 
UAS 16 
Akademický senát VUT schvaluje Strategický záměr ÚSI VUT na období od roku 2021+. 
 
UAS 17 
Akademický senát VUT schvaluje Plán realizace Strategického záměru ÚSI VUT pro rok 2021. 
 
UAS 18 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhu členů Etické komise VUT pro nové funkční období.  
 
UAS 19 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 
Akademický senát VUT schvaluje členy Etické komise VUT pro nové funkční období: 
PhDr. Kaliopi Chamonikolasová, Ph.D. (FaVU) 
prof. Ing. Pavel Jura, CSc. (FEKT) 
prof. Ing. Alena Kocmanová, Ph.D. (FP) 
prof. Ing. Jindřich Petruška, CSc. (FSI) 
doc. Ing. Otto Plášek, Ph.D. (FAST) 
prof. Ing. Lukáš Sekanina, Ph.D. (FIT) 
 
UAS 20 
Akademický senát VUT schvaluje dle článku 5 odst. 2 Jednacího řádu AS VUT zkrácení 
předkládací lhůty k projednání návrhů směrnic ÚSI pro přijímací řízení na ÚSI:  
▪ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v NMSP „Realitní inženýrství, 

expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT 
▪ Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 2022/2023 v DSP „Soudní inženýrství“ na 

ÚSI VUT 
 
UAS 21 
Akademický senát VUT schvaluje směrnici ÚSI Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2022/2023 v NMSP „Realitní inženýrství, expertní inženýrství v dopravě a řízení rizik technických 
a ekonomických systémů“ na ÚSI VUT“  
 
UAS 22 
Akademický senát VUT schvaluje směrnici ÚSI Podmínky pro přijetí ke studiu pro akademický rok 
2022/2023 v DSP „Soudní inženýrství“ na ÚSI VUT. 
 
UAS 23 TAJNÉ HLASOVÁNÍ 

Akademický senát VUT schvaluje Ing. Pavla Krečmera, Ph.D. jako zástupce AS VUT do komise 
pro výběrové řízení pro obsazení 2 míst VaV pracovníků v souvislosti s projektem MEMOV II na 
ÚSI.  
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Předběžné termíny zasedání AS VUT v I. pololetí roku 2022 
18. 1., 15. 2., 15. 3., 12. 4., 10. 5. a 7. 6. 2022. 
Pokud bude výjezdní zasedání AS VUT, mohlo by se konat v termínu 28. 6. – 30. 6. 2022.  
Zatím nehlasováno.  

 
 
 

 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 7. 12. 2021 v 9:00 hodin 
prostřednictvím MICROSOFT TEAMS. 

     
 
 
 
 

Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček, v. r.  
     předseda AS VUT v Brně 

 
 

Zapsala: Jarmila Cardová 


